

Members' Milestones

會員里程碑

The contents here are based on submissions from members. If you wish to share your latest news and movements, please submit one to two photos along with captions of no more than 50 words to: magazine@hkiod.com.

內容根據會員所提供的資料。歡迎會員通知本會您的最新動態。來稿請包括1至2張照片及不多於50字的文字描述至magazine@hkiod.com。



Prof Frederick Ma
馬時亨教授

MTR Corporation Limited appoints HKIoD Honorary Fellow Prof Fredrick Ma ^{GBS, JP} to lead its board as the new Non-Executive Chairman, effective January 2016.

地鐵公司任命本會榮譽資深會員馬時亨教授出任董事會非執行主席，於2016年1月生效。



P. C. Woo & Co. celebrates 70th Anniversary
胡百全律師事務所70周年慶典

P. C. Woo & Co., the Institute's Honorary Legal Advisor, celebrates 70 years of being in business by throwing a grand cocktail reception at the Hong Kong Club. Officiating the event were Dr Moses Cheng ^{GBS OBE JP}, HKIoD's Honorary President and Founder Chairman and Mr Henry Lai, Chairman of Council, HKIoD, among others.

本會義務法律顧問胡百全律師事務所在2015年為慶祝成立70周年，於Hong Kong Club舉行雞尾酒會。該律師行合夥人鄭慕智博士和賴顯榮律師分別是本會榮譽會長兼創會主席和本會理事會主席。



Dr Carlye Tsui
徐尉玲博士

Our Chief Executive Officer Dr Carlye Tsui BBS MBE JP shares her views on reviving Hong Kong in an interview article entitled “Moving Forward” by Dr Oliver Chou published on 30 October in the *South China Morning Post*. 本會行政總裁徐尉玲博士接受南華早報《Moving Forward》系列的人物專訪，由周光蓁博士執筆，暢談她對振興香港的看法。訪問刊於10月30日。

<http://www.scmp.com/news/hong-kong/education-community/article/1873914/its-time-rebuild-hong-kongs-spirit-optimism-says>



Mr Samuel Yung, Ms Virginia Choi
容永祺先生，蔡惠琴女士

The Open University of Hong Kong awards Honorary University Fellowships to HKIoD Fellows Mr Samuel Yung SBS MH JP and Ms Virginia Choi JP. Mr Yung is also a retired Council Member of the Institute.

香港公開大學頒授榮譽大學院士予容永祺先生及蔡惠琴女士。兩人俱為本會資深會員，容先生是本會卸任理事。



Mr CK Cho
曹志光先生

HKIoD Fellow Mr CK Cho is one of the speakers at the ACFE Fraud Conference 2015 held in Manila. Mr Cho shared his working experience at the Independent Commission Against Corruption of Hong Kong.

本會資深會員曹志光先生在菲律賓馬尼拉舉行的ACFE Fraud Conference 2015上，就他曾在香港廉政公署工作的經驗發表演說。